Dear colleagues,

on Thursday, November 14 at 6.10pm
 
TawatMahama(Higher School of Economics, Moscow),
will give a presentation

The 2015 Refugee Crisis: Four Years after, where are We at?
at the ‘Migration seminar’ organized by the Institute for Social Policy
of the Higher School of Economics 

 
In the summer of 2015, more than one million refugees, mostly Syrians, arrived in Europe after a trek from the Middle East, spawning one of the largest migration crises since the Second World War. While these refugees drew the ire of some governments, others were more welcoming. But all were faced with the difficulty of re-settling such a large number of people among a public increasingly critical. Four years later, where are we at? What have we learned?  This talk will take stock of the situation by analyzing it at three levels: international, regional and country level through some case studies.

The seminar will be held in English
 

More information: https://isp.hse.ru/migrissled
 

The seminar will take place on November 14 at 6pm at Pokrovsky bulvar 11, room G120
 

We kindly ask our guests to order a pass to the building in advance at mig.seminar2016@yandex.ru
 

 

 
14 ноября 2019 г. в 18:10 состоится очередное заседание
семинара«Миграционные исследования» 
организованногоИнститутом социальной политики 
 
на семинаре выступит

Тават Махама (TawatMahama) 
Национальный исследовательский университет Высшая школа экономики

с докладом

 
Кризис беженцев 2015 года: к чему мы пришли четыре года спустя?
 

Летом 2015 года более миллиона беженцев, в основном сирийцев, прибыли в Европу пройдя долгий путь через Ближний Восток, породив один из крупнейших миграционных кризисов со времен Второй мировой войны. Их приезд вызывал недовольство властей одних стран, тогда как другие были более гостеприимны. Но все государства столкнулись с трудностями расселения такого большого количества людей, и со временем общественность становится все более критически настроенной к сложившейся ситуации. К чему мы пришли спустя четыре года после кризиса? Какие уроки извлекли? В докладе через различные примеры будут подведены итоги кризиса на трех уровнях: международном, региональном и страновом.

 

Доклад будет проходить на английском языке.

 

Информация о семинаре на сайте НИУ ВШЭ: https://isp.hse.ru/migrissled
 

Место проведения:    Покровский бульвар, 11, аудитория G120
Время:                      18:10 – 20:00
При необходимости заказа пропуска в здание НИУ ВШЭ, просьба, до 12.00 14 ноября 2019 г. сообщить о своем участии на адрес: mig.seminar2016@yandex.ru    

 

С уважением,

Екатерина Деминцева

Дмитрий Опарин

Организаторы семинара 

edemintseva@hse.ru
